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اوضاع و احوال باشگاه پرسپولیس اصلا خوب نیست. تیمی که با همه 

مشکلات پیش رویش قهرمان نیم فصل لیگ برتر شد، حالا خود را در 

گردابی می بیند که پیش از این استقلال توسط مربی ایتالیایی اش 

در آن افتاده بود. حالا از همه جا خبر می رسد که کالدرون سرمربی 

آرژانتینی ســـرخ های پایتخت قصد ندارد به این تیم برگردد. البته 

پیگیری های »فرهیختگان« از باشگاه پرسپولیس نشان می دهد 

مدیرعامل این باشگاه که این روزها خود را در وضعیت بسیار سخت 

می بیند، همه تلاشش را به کار گرفته تا مانع از قطع همکاری کالدرون 

با پرسپولیس شود. بد نیست نگاهی بیندازیم به اخباری که این روزها 

از باشگاه پرسپولیس به گوش می رسد. 

13۰هزاردلاربرسد،کالدرونمیآید

همان طور که مطلع هستید گابریل کالدرون، سرمربی آرژانتینی 

پرسپولیس از ابتدای فصل تا امروز 300 هزار دلار قسط اول قراردادش 

را دریافت کرده و قرار بوده تا نیم فصل 300 هزار دلار قسط دومش را 

دریافت کند. اما این پول به مربی آرژانتینی نرسید تا او در روز اول 

ژانویه با ارسال نامه ای رسمی به باشگاه پرسپولیس اعلام کند که 

قصد فسخ قراردادش را دارد. اگر این اتفاق بیفتد، کالدرون می تواند 

کل طلب این فصلش را از باشگاه پرسپولیس بگیرد و فیفا هم حکم 

به محکومیت پرسپولیس خواهد داد. با خبر شدیم انصاری فرد از 

طریق مدیربرنامه های این مربی با او ارتباط برقرار کرده و از او خواسته 

 با دریافت مبلغ علی الحســـاب 130 هـــزار دلار راهی اردوی قطر

)در صورت برگزاری( شود. گفته می شود کالدرون تلویحا این پیشنهاد 

را پذیرفته است. حال باید دید نظر او در روزهای بعد تغییر می کند یا او 

را در روز 19 دی در اردوی الشحانیه قطر خواهیم دید. 

دردسربزرگدرانتظارانصاریفرد

خبر می رسد دیروز بخشی از ارز موردنیاز باشگاه پرسپولیس برای 

حل مشکل کالدرون و البته بشار رســـن به دست آنها رسیده و قرار 

است بخشی دیگر نیز طی امروز و فردا در اختیار مدیریت باشگاه 

قرار بگیرد. گفته می شود این ارز قرض گرفته شده و زمان پرداخت 

بعدی اسپانسرهای باشگاه این قرض پرداخت خواهد شد. طبق 

شنیده ها اسپانسرهای باشگاه قرار است تا یک ماه آینده بخشی از 

قسط قرارداد خود را در اختیار باشگاه پرسپولیس بگذارند. اگر این 

پول نرسد، انصاری فرد به دردسر بزرگی خواهد افتاد. 

نقلوانتقالاتپرسپولیسرویهوا

باشگاه پرسپولیس تا امروز هیچ دستاوردی در فصل نقل وانتقالات 

نداشته و روز 23 دی فرصت این باشگاه برای یارگیری از دست خواهد 

رفت. این باشگاه درخواست رسمی خود برای جذب شهریار مغانلو 

مهاجم پیکان، دانیال اسماعیلی فر مدافع راست ذوب آهن و سعید 

واسعی هافبک تهاجمی پیکان را به باشگاه های آنها ارسال کرد، اما دو 

باشگاه با درخواست پرسپولیس مخالفت کردند و به این ترتیب پرونده 

سرخ پوش شدن آنها بسته شد. کالدرون از باشگاه دو مهاجم جدید 

خواسته و اعلام کرده بود اگر امکانش هست، اسماعیلی فر را به تیم 

اضافه کنند که هیچ کدام از این نفرات اجازه حضور در پرسپولیس را 

پیدا نکردند. تلاش برای جذب آل کثیر از نفت آبادان اما فعلا ادامه 

دارد.  پروژه جذب بازیکن خارجی هم به خاطر قطع ارتباط کالدرون با 

باشگاه نیمه کاره رها شد. کالدرون که می دانست باشگاه پرسپولیس 

پول لازم برای جذب بازیکن خارجی را ندارد، اعلام کرد قید حضور 

بازیکن خارجی را زده اســـت و در این باره اصلا با مسئولان باشگاه 

صحبت هم نمی کند. برای همین پرسپولیسی ها نمی دانند با کدام 

گزینه می توانند وارد مذاکره جدی شوند. ظاهرا پیغام های آنها به 

کالدرون هم در این مورد بی جواب مانده است. 

اعتصابدربرنامهسرخپوشان!

شنیده ایم بازیکنان تیم قصد دارند امروز تمرین نکنند. عدم دریافت 

بخشی از طلب سال قبل آنها باعث شد کالدرون یکی از شروط ادامه 

همکاری اش را پرداخت کامل طلب شاگردانش عنوان کند و بگوید این 

پول باید تا قبل از شروع نیم فصل دوم به آنها پرداخت شود، درحالی 

که باشگاه قرار بود تا شروع نیم فصل دوم بخش دیگری از مبلغ قرارداد 

این فصل بازیکنان را به حساب آنها واریز کند. این موضوع دردسرهای 

تازه ای به وجود آورده که فقط یکی از آنها نیامدن کالدرون بوده است. 

شنیده ایم بازیکنان تیم قصد دارند برای روشن شدن تکلیف شان از 

تمرین کردن خودداری کنند. باید دید آیا این اتفاق امروز می افتد یا 

بازیکنان در تصمیم شان تجدیدنظر خواهند کرد. 

تامینهزینهسفرسرخهاواقامتدرهتلالریان

کاروان پرسپولیس طبق برنامه قرار است شامگاه چهارشنبه 18 دی ماه 

یعنی فردا تهران را به سمت قطر ترک کرده و اردوی خود را در زمین 

باشگاه الشحانیه برپا دارند. قرار است یک بازی هم با این تیم انجام 

دهند. محل اقامت آنها هم در هتل الریان دوحه خواهد بود. این اردو 

روز دوشنبه 30 دی به پایان خواهد رسید. دیروز هزینه سفر و اقامت 

بازیکنان در قطر تامین شد تا این باشگاه مشکلی برای این سفر نداشته 

باشد. امید عالیشاه و آدام همتی که توسط کالدرون در لیست بازیکنان 

مازاد باشگاه پرسپولیس قرار گرفته اند، در این سفر غایب خواهند بود. 

مشخص نیست اگر کالدرون قصد ادامه همکاری با باشگاه پرسپولیس 

را نداشته باشد، تکلیف این دو بازیکن چه خواهد شد. 

تکذیبمازادشدنماهینیواحمدزاده

گفته می شد کالدرون قصد کنار گذاشتن حسین ماهینی و فرشاد 

احمدزاده را از لیست بازیکنان تیمش در نیم فصل دارد. حتی گفته 

می شد او در این مورد وقت بیشتری خواسته تا درموردشان تصمیم 

قطعی را بگیرد. اما باشگاه پرسپولیس اعلام کرد هر دو بازیکن در 

لیست پرسپولیس باقی می مانند و قصدی برای مازاد اعلام کردن 

آنها وجود ندارد. 

جلسهباشگاهباترابی

مهدی ترابی بهترین بازیکن پرسپولیس در نیم فصل اول لیگ برتر به 

علت طلب یک میلیاردی اش از باشگاه امکان فسخ قرارداد را دارد. 

اما این بازیکن فعلا از انجام چنین کاری خودداری کرده تا مشکلی 

برای تیمش به وجود نیاید. طبق شـــنید ه ها قرار است انصاری فرد 

با این بازیکن نشستی داشته باشد تا بر سر نحوه پرداخت این پول 

در چند قسط با او به توافق برسد. باشگاه  جز پرداخت قسطی این 

بدهی چاره ای ندارد و باید دید ترابی در این باره با انصاری فرد چطور 

همکاری خواهد کرد. 

مراقبتازبشاررسن!

ظاهرا این روزها به شـــدت مراقبند تا بشار رســـن با تیم دیگری 

قرارداد امضا نکند. او که 300 هزار دلار از پرسپولیس طلب دارد 

و حق فسخ قرارداد هم دارد، هنوز هیچ پولی از باشگاه نگرفته و 

بیم این می رود که این بازیکن با تیم دیگری قرارداد امضا کند. 

شنیده ایم در تلاش هستند بخشی از طلب این بازیکن را به زودی 

پرداخت کنند و البته مراقبت می کنند تا این بازیکن به یکباره با 

تیم دیگری قرارداد نبندد.

گزارش»فرهیختگان«ازآخرینوضعیتپرسپولیس؛سرخپوشانامروزاعتصابمیکنند؟

قرض ارز برای توافق 130هزار دلاری با کالدرون
ناکامیدرجذب3بازیکنداخلی،توقفمذاکرهبابازیکنخارجی

شـهریار فوتبـال ایـران همچنـان روزهـای دور از فوتبـال را 

سـپری می کنـد. علـی دایـی بعـد از افشـاگری ای کـه فصـل 

گذشته پس از برکناری اش از سایپا انجام داد دیگر سرمربی 

هیـچ تیمـی نشـد تـا ایـن شـائبه بـه وجـود بیایـد کـه او را 

ممنوع الـکار کرده انـد. او در آن روزهـا در گفت وگویـی بـا 

»فرهیختگان« به صراحت اعلام کرد این شـایعه ای که به راه 

افتـاده، بعیـد نیسـت و امـکان آن را مـی داد، اما در این مدت 

پیشـنهادهای زیادی به وی شـد تا شـایعه ممنوع الکاری اش 

خیلـی زود در نطفـه خفـه شـود. بـا ایـن حال در لیـگ جدید 

تیمـی بـه دایـی نرسـید و از سـوی دیگـر خبرهـای روزهـای 

اخیـر حاکـی از آن بـود که شـهریار سـرمربی ذوب آهن شـده 

اسـت، اما... 

داییذوبینشد،اماممنوعالکارهمنیست

شنبه گذشـــته از اصفهان خبر رســـید که علی دایی بعد از 

دوری چندماهـــه از فوتبال بـــا ذوب آهن توافق کرده و حتی 

قرار بود بعدازظهر همان روز مراسم معارفه اش برگزار شود، اما 

هرچه زمان گذشت این احتمال کمرنگ تر شده و درنهایت با 

مصاحبه ای که دایی انجام داد، این موضوع کاملا منتفی شد. 

دایی در گفت وگویی اعلام کرد: »از اعتماد مدیران ذوب آهن 

متشکرم، اما به دلایل شخصی نمی توانم این پیشنهاد را قبول 

کنم.« او این جمله را بعد از پایان ششمین جلسه کاری با جواد 

محمدی، مدیرعامل ذوب به زبان آورد. 

شنبه گذشـــته بسیاری از رســـانه ها با قطعیت از اصفهانی 

شدن دایی خبر دادند، اما درنهایت این اتفاق نیفتاد تا دوباره 

شـــایعه ممنوع الکاری دایی مطرح شـــود. با این حال طبق 

اطلاعات »فرهیختـــگان« دایی ممانعتی برای ادامه فعالیت 

در فوتبـــال ایران ندارد، اما اینکـــه چرا این اتفاق نیفتاد را در 

ادامه می خوانید. 

موافقتباپروازیبودندایی

دایی درحال حاضـــر یک تجارت جدید را در حوزه متالورژی 

)رشته تحصیلی اش( آغاز کرده و در دفترش به رتق و فتق امور 

مربوطه مشـــغول است و می داند موقعش که برسد به فوتبال 

بازخواهد گشت. با اینکه ذوبی ها حاضر بودند برای یک سال 

و نیـــم 4 میلیارد به دایی پرداخت کنند و حتی موافقت کرده 

بودنـــد دایی 3 روز در هفته در اصفهان باشـــد تا به نوعی به 

صورت پروازی این تیـــم را هدایت کند؛ اما آقای گل فوتبال 

جهان این پیشنهادها را نپذیرفت تا به اتفاقات روزهای آینده 

که بسیار بزرگ تر و پر سروصداتر خواهد بود، دلخوش کند. 

تیمملییاپرسپولیس؟

یکی از اعضای سابق کادرفنی تیم هایی که علی دایی سرمربی 

آنها بود و درحالی که وی همچنان ارتباط صمیمانه ای با دایی 

دارد، یکشنبه شب در یک محفل فوتبالی حاضر شد و دقایقی 

با خبرنگار »فرهیختگان« به صحبت پرداخت. وی درباره چرایی 

عدم تحقق ذوبی شدن دایی و اینکه شایعه ممنوع الکار بودن 

وی چقدر صحت دارد، گفت: »این موضوع اصلا درست نیست 

و شـــاهد مذاکرات دایی با تیم اصفهانی تا مراحل نهایی کار 

بودم. با این حال به نظرم دایی اول به خاطر تیم ملی و سپس 

پرسپولیس حاضر نشد سرمربیگری ذوب آهن را قبول کند.«

در هر صورت نشســـتن روی صندلی ســـرمربیگری یکی از 

تیم های ملی یا پرســـپولیس هر فردی را وسوســـه می کند تا 

به تیم های دیگر فکر نکند. این درحالی اســـت که این روزها 

شایعه احتمال انتخاب مربی ایرانی برای تیم ملی و پرسپولیس 

شدت گرفته است. 

با همه این تفاســـیر به نظر می رسد این بار دایی ترجیح داد 

بخت خود را به نصف جهان گره نزده و طلا را خرج مطلا نکند 

تا شاید در روزهای آینده به یکی از دو تیمی برگردد که سابقه 

سرمربیگری آنها را در کارنامه دارد. 

  گزارش

»فرهیختگان«بررسیکرد؛چراشهریارپیشنهاد4میلیاردیذوبآهنراردکرد؟

ممنوع الکار نه، دایی منتظر تیم ملی و پرسپولیس است!

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y
سه شنبه ۱۷ دی ۱۳۹۸   شماره ۲۹۵۲

ورزش

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
روزنامهنگار

اردلانبزرگنیا
روزنامهنگار

بااینکهشـــهرخودرویمشهدکارشرابرایآمادگیبیشترجهتحضور

پرقدرتدرلیگقهرمانانآسیاولیگبرترآغازکرده،اماشرایطنامشخص

نیمکتپرسپولیسباعثشدهخیلیهاهنوزبراینباورباشندکهباجدایی

کالدرون،یحییگلمحمدیراروینیمکتسرخهامیبینیم.دیروزدر

برخیرسانههاوفضایمجازیخبریکوتاهمنتشرشدمبنیبراینکهیحیی

بهپرسپولیسنزدیکشدوباردیگراینشایعهرابرسرزبانهاانداختند.

برایاطلاعازصحتوســـقماینخبروهمچنینشـــرایطشهرخودروبا

مربیدروازهباناناینتیممشهدیودستیارگلمحمدیتماسگرفتیم.

گفتوگوی»فرهیختگان«باداودفناییرادرزیرمیخوانید.

ازشرایطشهرخودروبگویید.

خداراشکر اینجا همه چیز خوب پیش می رود و ما کار خود را برای نیم فصل دوم 

آغاز کرده ایم تا با آمادگی کامل تیم را در رقابت های آسیایی و لیگ برتر به میدان 

بفرستیم. فکر می کنم با توجه به اینکه کمی زودتر استارت تمرینات مان را زده ایم، 

بتوانیم یک تیم سرحال و آماده را به بازی های پیش رو برسانیم. 

درنقلوانتقالاتتوانستیدبهخواستههایتانبرسید؟

در ایـن مـدت بـا چنـد بازیکـن خـود خداحافظـی کردیـم و از آنهـا متشـکریم 

کـه تمـام تـلاش خـود را بـرای موفقیـت شـهرخودرو بـه کار گرفتنـد. درعـوض 

2، 3 بازیکـن جدیـد و جـوان را بـه خدمـت گرفته ایـم و امیدواریـم بـا ترکیـب 

جدید بتوانیم امتیازات بهتری را کسـب کنیم و به اهداف خود در مسـابقات 

پیش رو برسـیم. 

برایرســـیدنبهمرحلهگروهیلیگقهرمانانآسیا

2بازیحساسدرپلیآفپیشرودارید؛آمادهاید؟

بلـه، مـا تمام تمرکز خود را روی تمرینات معطوف کرده ایم 

تـا در بـازی اول کـه اول بهمن مـاه برگـزار می شـود 

پیـروز از میـدان خـارج شـویم و در ادامـه بـه 

بـازی دوم خـود معطـوف شـویم. مـا بایـد 

بدانیـم کـه از بیـن تیـم هنـدی و بحرینـی 

کدام تیم حریف اول ما هسـتند تا بتوانیم 

براسـاس بـازی حریـف  تمرینات مـان را 

طرح ریزی کنیم. البته در مرحله دوم کار 

مـا به مراتب سـخت تر اسـت و بایـد مقابل 

السـیلیه قطـر قـرار بگیریم کـه تیم خوبی 

اسـت و از کریم انصاری فرد هم در خط حمله 

خـود بهـره می برد. 

باتوجـــهبهنتایجیکهدرهفتههایپایانینیمفصلبهدســـتآوردید،

خیلیهانگراناینهستندکهشهرخودروبااینسطحازآمادگینتواند

مقابلتیمقطریبهنتیجهبرسد؟

خب، اینکه طبیعی است هر تیمی در طول یک فصل 

از مســـابقات دورانی را افت کند و گاهی هم اتفاقات 

فوتبالی در نتایج یک تیم دخیل اســـت، اما ما در چند 

بازی از لحاظ داوری متضرر شدیم و پنالتی هایمان گرفته 

نشد. به طور مثال اگر در بازی سپاهان و نساجی 

داور بازی حق مان را می داد، حالا با 34 امتیاز 

همراه پرسپولیس در صدر جدول بودیم. 

البته این را هم بگویم که بازی های خوب 

شهرخودرو در فصل گذشته و این فصل 

از رقابت ها باعث شده حریفان با آمادگی 

کامل و  انگیزه ای مضاعف به مصاف ما 

بیایند. مطمئنا مشکلات شهرخودرو در 

چند هفته پایانی فنی نبوده و ما در شـــروع 

بازی ها باز هم شـــرایط خوب اوایل فصل را از 

خود به نمایش می گذاریم. 

ظاهرابهدنبالیکدروازهبانجدیدهمهستید؟

بله، ما در نیم فصل از منادی خداحافظی کرده ایم و برای اینکه این جای خالی را 

پر کنیم، به دنبال یک دروازه بان جدید هستیم. البته ما چند گلر جوان هم در تیم 

خود داریم که عملکردشان قابل تحسین است ولی با 2، 3 دروازه بان هم درحال 

مذاکره هستیم تا یک نفر از بین آنها به جمع ما اضافه شود و در کنار رحمتی و 

سایر دروازه بانان مان برای جنگیدن در 2 جبهه آماده شویم. 

یکیازمباحثیکهاینروزهازیادبهگوشمیرسد،موضوعحضوریحیی

گلمحمدیدرپرسپولیساست.ازاینموضوعاطلاعیدارید؟

موضوعی که من می دانم این اســـت که ما با شـــهرخودرو قرارداد داریم و هیچ 

برنامه ای برای پیوســـتن به پرسپولیس از سوی کادرفنی ما وجود ندارد. اصلا 

شـــرایط برای حضور ما در پرسپولیس آماده نیست و نباید به این شایعات توجه 

کرد. ما کارمان را در مشـــهد آغاز کرده ایم و با این شایعات قصد دارند تمرکز ما 

را به هم بریزند. 

یعنیاینامکانوجودنداردکهسران2باشگاهبرایاینجابهجاییبهتوافق

برسند؟باتوجهبهشایعاتبرنگشتنکالدرونهوادارانپرسپولیستنها

بهگلمحمدیدلخوشکردهاند!

من بعید می دانم مالک باشگاه ما با این پیشنهاد از سوی پرسپولیسی ها موافقت 

کند، همان طور که پیش از این هم مخالفت خود را رسما اعلام کرده است. ما به 

قراردادمان پایبندیم و مطمئنا کار نیمه تمام خود را در مشهد به پایان می رسانیم 

و تلاش می کنیم با کســـب نتایج درخشان پاســـخ خوبی به حمایت هواداران 

شهرخودرو بدهیم. 

  گفتوگو

داودفناییدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:میمانیموکارمانرادرمشهدتماممیکنیم

شرایط برای حضور ما در پرسپولیس مهیا نیست  آرشمحمدی
  روزنامهنگار


